

Ny minstelønnstabell fra 1.5.2026

	Stillingsgrupper	Garantilønn fra 1.5.2026				
		0 år	6 år	8 år	10 år	16 år
Gruppe 1	Stillinger uten særskilt krav om utdanning	418 600	421 600	429 700	476 000	515 800
	Fagarbeiderstillinger/ tilsvarende fagarbeiderstillinger	475 300	479 500	490 900	534 700	551 100
	Stillinger med krav om fagbrev og 1-årig fagskoleutdanning	497 300	501 500	512 900	554 700	572 500
	Stillinger med krav om fagbrev og 2-årig fagskoleutdanning	517 300	521 500	532 900	574 700	592 500
Gruppe 2	Lærer og stillinger med krav om 3-årig U/H-utdanning	545 400	558 400	568 600	620 800	639 900
	Adjunkt og stillinger med krav om 4-årig U/H-utdanning	586 400	601 800	622 000	647 900	673 200
	Adjunkt med tilleggsutdanning og stillinger med krav om 5-årig U/H-utdanning	624 700	638 900	652 300	686 000	735 300
	Lektor og stillinger med krav om mastergrad	655 800	676 700	687 500	723 100	797 500
	Lektor (m/ tilleggsutd.)	676 200	697 400	711 000	746 600	833 300

Unge arbeidstakere (SKO 6600):

Lønn til unge arbeidstakere utgjør enten 80 % eller 90 % av minstelønn for stillinger uten krav om utdanning. Fra 1.5.2026 gir dette rett til følgende årslønn:

Alder	Minstelønn
Yngre enn 16 år	334 880 / 171,73 per time
Fra 16 år til 18 år	376 740 / 193,20 per time

Avlønning av pensjonister:

Fra 1.1.2026 er lønn for tilsatte på pensjonistvilkår kr. 269,- pr. time.